

Date: 3 November 2025

Subject: Natural Gas Sales Agreement Signing of Block 65

التاريخ: 3 نوفمبر 2025

الموضوع: توقيع اتفاقية بيع الغاز الطبيعي لمنطقة الامتياز 65

As part of the strategic development of the Block 65 concession area, a significant milestone has been achieved yesterday 2nd November 2025 with the signing of the Gas Sales Agreement (GSA) between "Buyer" Integrated Gas Company SAOC ("IGC") and "Sellers" OQ Exploration and Production S.A.O.G. ("OQEP") and OCCIDENTAL OMAN BLOCK 65, LLC ("OXY").

كجزء من أعمال التطوير الاستراتيجي لمنطقة الامتياز 65، تم تحقيق إنجاز هام بالأمس بتاريخ 2 نوفمبر 2025 يتمثل في توقيع اتفاقية بيع الغاز (GSA) بين "المشتري" شركة الغاز المتكاملة ش.م.ع.م ("IGC") و "البائعين" كل من شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.م وشركة أوكسيدنتال عمان منطقة الامتياز 65 ش.م.م ("OXY").

This landmark agreement enables OQEP and Oxy to deliver produced equity entitlement of natural gas from the Block 65, in which OQEP holds a 49% interest share. The gas will be delivered via OQ Gas Networks.

تتيح هذه الاتفاقية الهامة لكل من شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج وشركة أوكسيدنتال عمان توريد حصصهما من الغاز الطبيعي المنتج من منطقة الامتياز 65، والتي تمتلك فيها شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج حصة بنسبة 49%. وسيتم تسليم الغاز عبر شبكات الغاز التابعة لأوكيو.

The GSA outlines the commercial and operational framework for gas delivery, and it reflects the parties' shared commitment to operational excellence, environmental stewardship, and long-term energy security for Oman.

تحدد الاتفاقية الإطار التجاري والتشغيلي لتوريد الغاز، وتعكس التزام الأطراف بالتميز التشغيلي، والحفاظ على البيئة، وتعزيز أمن الطاقة طويل الأمد في سلطنة عُمان.

The project is aligned with Oman Vision 2040 goals to enhance energy efficiency and decarbonization. It is also a critical step toward generating additional value to OQEP shareholders and investors. This agreement underscores IGC's role as a centralized gas aggregator and supplier, enhancing efficiency and value creation across the Sultanate's gas sector.

يتماشى هذا المشروع مع أهداف رؤية عُمان 2040 الرامية إلى تعزيز كفاءة الطاقة وخفض الانبعاثات الكربونية، كما يُعد خطوة محورية نحو تحقيق قيمة إضافية لمساهمي ومستثمري شركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج. وتُبرز الاتفاقية دور شركة الغاز المتكاملة كمُجمع ومورد مركزي للغاز، بما يُساهم في تعزيز الكفاءة وخلق القيمة في قطاع الغاز على مستوى السلطنة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



محمود الهاشمي

Mahmoud Al Hashmi

الرئيس التنفيذي بالإنيابة

Acting Chief Executive Office

